
Karlshamn 2016-01-07 

Tilllandstingsnllhnäktige 

Interpellation till Christel Friskopp 

ng Bleki 

. 02 o l t t/lJö60 -; 
l:Ui . -01- 1 9 

Till för detta Förtroendenämnden, numera Patientnämnden, har det flertalet gånger kommit fram 
att patienter har blivit felaktigt informerade om remisstvång vid Blekingesjukhuset. Detta har 
hänt flera gånger vid olika kliniker då patienter blivit avvisade med hänvisning till att det krävs 
remiss trots att något sådant beslut inte finns i Blekinge. Respektive verksamhetschef har bejakat 
den felaktiga informationen och meddelat att berörd personal är informerad efter att 
Patientnämnden uppmärksammat detta. 

Min fråga blir i alla fall till Christel Friskopp: 

Hur arbetar du med detta så att verksamhetschefer på Blekingesjukhuset blir korrekt informerade 
om vad som gäller, så att de i sin tur informerar sin personal, så att detta inte upprepas igen? 

Irene Ahlstrand Mårlind (M) 


